


legal trust
محاكمة واستشارات مهنية
Lawyers & professional consultancy





من نحن؟

"ليقل ترست" شركة محاماة واستشارات مهنية مسجلة لدى الجهات الرسمية بالمملكة العربية السعودية وتمتلك ترخيص مهني برقم 3596 وتاريخ 25/4/1435هـ الموافق 2014/2/25م.

"ليقل ترست" شركة رائدة بقيم راسخة تصنع اسم بارز في عالم المحاماة والاستشارات المهنية، وتعمل بخبرة كبيرة تمتد لأكثر من عقد من الزمن تميزت خلالها بتقديم حلول قانونية ومهنية فعالة ودعم متكامل في مجالات عدة، وتلتزم "شركة ليقل ترست" بتقديم خدماتنا للأفراد والجهات باحترافية وجودة عالية بفريق عمل متمكن يعمل بكفاءة ومهنية.

Who are we?

"Legal Trust" is a law firm and professional consultancy registered with the official authorities in the Kingdom of Saudi Arabia. It holds professional license number 3596, dated 25/4/1435 AH (25/2/2014 AD).

"Legal Trust" is a leading firm with established values, building a prominent name in the world of law and professional consultancy. It operates with extensive experience spanning over a decade, distinguished by providing effective legal and professional solutions and comprehensive support in various fields. "Legal Trust" is committed to providing our services to individuals and entities with professionalism and high quality, with a competent and professional team.



رؤيتنا:

بناء نموذج مميز في مجال المحاماة والاستشارات المهنية يحقق الجودة الشاملة والاستدامة المتكاملة ويقدم خدمات تتسم بالدقة والفاعلية وتلتزم بالقيم المهنية بما يحفظ الحقوق ويحقق العدالة ويواكب متطلبات رؤية المملكة 2030م.

Our vision:

To build a distinguished model in The field of law and professional consulting that achieves comprehensive quality and integrated sustainability, provides accurate and effective services, adheres to professional values, preserves rights, achieves justice, and meets the requirements of the Kingdom's Vision 2030..



رسالتنا:

الالتزام بتقديم حلول قانونية ومهنية متميزة تركز على الجودة والاحترافية وفهم احتياجات العملاء بما يحمي مصالحهم ويبني معهم شراكات طويلة الأمد ويمنحهم الوعي اللازم.

Our mission:

Committed to providing distinguished legal and professional solutions based on quality, professionalism, and an understanding of clients' needs, protecting their interests, building long-term partnerships, and providing them with the necessary awareness.



الاحترافية:

نلتزم في جميع مجالات العمل بأعلى معايير الجودة والالتقان، وتقديم خدماتنا بأسلوب مهني متطور يختصر الطريق نحو الأهداف.

For Professionalism:

We are committed to the highest standards of quality and excellence in all areas of our work, and we provide our services in a professional, advanced manner that shortens the path to our goals.

الابتكار:

نبحث دائما عن أساليب مبتكرة لتقديم الحلول القانونية والمهنية، مما يعزز من فعالية استراتيجياتنا، ويساهم في تحقيق أفضل النتائج.

Innovation:

We are always looking for innovative ways to deliver legal and professional solutions, enhancing the effectiveness of our strategies and contributing to achieving the best results

قيمنا Our values

النزاهة:

نؤمن بأهمية النزاهة في كل تعاملاتنا، ونعمل بشفافية مطلقة لبناء الثقة مع عملائنا، بما يحقق مصالحهم براحة وأمان.

Integrity:

We believe in the importance of integrity in all our dealings, and we work with absolute transparency to build trust with our clients, ensuring their interests are served with comfort and security

العمل الجماعي:

نتسجع على التعاون والعمل الجماعي داخل فريقنا ومع عملائنا، ونؤمن أن النجاح يتحقق من خلال تكامل الجهود وتبادل الأفكار.

Teamwork:

We encourage collaboration and teamwork within our team and with our clients, and we believe that success is achieved through the integration of efforts and the exchange of ideas

التمكين:

ندعم عملائنا من خلال تزويدهم بالمعلومات والمعرفة القانونية والمهنية اللازمة لتمكينهم من اتخاذ قرارات مستنيرة، وتقديم الوقاية قبل العلاج.

Empowerment:

We support our clients by providing them with the information and legal and professional knowledge necessary to enable them to make informed decisions and provide prevention before treatment



OUR SERVICES

خدماتنا:

نسعى في "شركة ليقل ترست" إلى تلبية احتياجات عملائنا من خلال تقديم خدمات قانونية ومهنية متكاملة وموثوقة

Our Services:

At Legal Trust, we strive to meet our clients' needs by providing comprehensive and reliable legal and professional services.



التقاضي وإدارة النزاعات

نقدم خدمات التقاضي المتكاملة من خلال فريق يمتاز بالخبرة والمهارة، حيث نساعد العملاء في إدارة النزاعات أمام المحاكم، بما في ذلك تقديم المستورة القانونية، إعداد الدعاوى، وتقديم الدفاع الفعال عن حقوقهم ونتبع استراتيجيات مدروسة لتحقيق أفضل النتائج الممكنة.

Litigation and Dispute Management:

We provide comprehensive litigation services through an experienced and skilled team. We assist clients in managing disputes before the courts, including providing legal advice, preparing lawsuits, and effectively defending their rights. We employ well-thought-out strategies to achieve the best possible results..



الوساطة والتحكيم

نؤمن بأهمية الحلول البديلة للنزاعات، لذا نقدم خدمات الوساطة والتحكيم لتسوية النزاعات بطريقة ودية وفعالة. فريقنا من المحكمين والمستشارين يساهم في تسهيل الوصول إلى اتفاقات مرضية للطرفين بما يوفر الوقت والموارد

Mediation and Arbitration:

We believe in the importance of alternative dispute resolution, so we offer mediation and arbitration services to resolve disputes in an amicable and effective manner.

Our team of arbitrators and consultants helps facilitate mutually satisfactory agreements, saving time and resources..



الاستشارات القانونية

نقدم المستورة القانونية الشاملة في مختلف مجالات القانون ونساعد عملائنا في فهم حقوقهم وواجباتهم القانونية وتوجيههم نحو اتخاذ القرارات الصحيحة

Legal Consultations:

We provide comprehensive legal advice in various areas of law, helping our clients understand their legal rights and obligations and guiding them toward making the right decisions..



الحوكمة

نقدم استشارات حول الحوكمة المؤسسية مع التركيز على تطوير سياسات وإجراءات تعزز الشفافية في إدارة الشركات ونساعد عملائنا على الالتزام بالمعايير المثالية لتحسين فرص النجاح

Governance:

We provide corporate governance consulting with a focus on developing policies and procedures that promote transparency in corporate governance and help our clients adhere to exemplary standards to improve their chances of success..



إدارة المخاطر والالتزام

نساعد الشركات على تقييم وإدارة المخاطر القانونية المحتملة، ونقدم استشارات حول الالتزام باللوائح والقوانين المحلية والدولية، وتدقيق سير المنتسآت، مما يساهم في حماية الأعمال من التبعات القانونية

Risk and Compliance Management:

We help companies assess and manage potential legal risks, provide consultations on compliance with local and international laws and regulations, and audit facilities, helping protect businesses from legal repercussions..



الاستشارات المالية والإدارية

نقدم الاستشارات المالية والإدارية للشركات، ونساعد في تطوير استراتيجيات فعالة للإدارة المالية وتحسين الأداء التشغيلي والامتثال للأنظمة القانونية.

Financial and Administrative Consulting:

We provide financial and administrative consulting to companies, helping them develop effective financial management strategies, improve operational performance, and comply with legal regulations..



الشركات والاستثمار الأجنبي

نساعد المستثمرين في إنشاء وتطوير شركاتهم بما في ذلك تقديم المستورة بتسان التراخيص الهيكله القانونية والامثال للمتطلبات المحلية والدولية مما يسهل عملية الاستثمار

Companies and Foreign Investment:

We assist investors in establishing and developing their companies, including providing advice on licensing, legal structuring, and compliance with local and international requirements, facilitating the investment process..



العقود والصياغة القانونية

نقدم خدمات صياغة العقود وإبرام الاتفاقيات الفرنتسايز لضمان حماية حقوق عملائنا وفق احتياجاتهم، بما يضمن عدم وجود أي ثغرات قانونية، وتجنب المخاطر المحتملة

Contracts and Legal Drafting:

We provide contract drafting and franchise agreement services to ensure our clients' rights are protected according to their needs, ensuring there are no legal loopholes and avoiding potential risks..



الموارد البشرية ونظام العمل

نقدم استشارات متخصصة في قانون العمل وإدارة الموارد البشرية، بما في ذلك إعداد اللوائح والسياسات، وتقديم المستورة بتتأن حقوق وواجبات الموظفين، والتعامل مع المنازعات العمالية وفق الأنظمة

Human Resources and Labor Law:

We provide specialized consultations in labor law and human resources management, including the preparation of regulations and policies, advising on employee rights and duties, and handling labor disputes in accordance with regulations. .

INTELLECTUAL PROPERTY

تسجيل الملكية الفكرية والعلامات التجارية

نقدم خدمات تسجيل وحماية الملكية الفكرية والعلامات التجارية، وبراءات الاختراع، حيث نساعد العملاء في إعداد الوثائق اللازمة وتقديم الطلبات، مما يضمن حماية ابتكاراتهم وأسمائهم التجارية

Intellectual Property and Trademark Registration:

We provide intellectual property registration and protection services for trademarks and patents. We assist clients in preparing the necessary documents and submitting applications, ensuring the protection of their innovations and brand names..



الأوقاف والتركات

نقوم بإدارة الأوقاف وقسمة التركات و رقمنة بصر الورثة وإعداد الوثائق القانونية اللازمة وتسجيلها لدى الجهات المختصة لحفظ الحق واستدامة الربيع.

Endowments and Estates:

We manage endowments, divide estates, digitize heirs' records, and prepare and register the necessary legal documents with the relevant authorities to preserve rights and sustain income..



التوثيق والخدمات العقارية

نساعد العملاء في مختلف المعاملات العقارية بما في ذلك توثيق الإفراغات والرهون إصدار الوكالات وفسخها, تحديث الصكوك العقارية, إعداد العقود وإدارة النزاعات العقارية

For Real Estate Documentation and Services:

We assist clients with various real estate transactions, including documenting evictions and mortgages, issuing and revoking powers of attorney, updating real estate deeds, preparing contracts, and managing real estate disputes..



تحصيل الديون والتنفيذ

نقدم خدمات تحصيل الديون المتعثرة وفق استراتيجيات قانونية فعالة لضمان استرداد الحقوق ونساعد عملائنا في تنفيذ الأحكام القضائية بطريقة قانونية تضمن حقوقهم

Debt Collection and Enforcement:

We provide debt collection services based on effective legal strategies to ensure the recovery of debts. We also assist our clients in enforcing court rulings in a legal manner that safeguards their rights..

الخبرة:

نمتلك خبرة واسعة في مجال المحاماة والاستشارات المهنية تمتد لأكثر من عقد من الزمان، مما يجعلنا محل الثقة والوجهة الأنسب لتعزيز العدالة وحفظها.

Experience:

We have extensive experience in the field of law and professional consulting spanning over a decade, making us a trusted and preferred destination for promoting and preserving justice

الكوادر المؤهلة

يضم فريقنا نخبة من المحامين والمختصين ذوي الخبرة الكبيرة، والكفاءة العالية في عالم قانوني متجدد

Qualified Staff:

Our team includes a select group of lawyers and specialists with extensive experience and high competence in the ever-evolving legal world..

لماذا نحن؟

Why us?



الالتزام بالمواعيد

نؤمن أن المسؤولية طريق النجاح؛ لذا نلتزم ببذل العناية في مراحل العمل كافة لضمان انجاز الأعمال في الوقت المحدد لها

Commitment to deadlines:

We believe that responsibility is the path to success; therefore, we are committed to exercising due diligence in all phases of our work to ensure that work is completed on time..

الابتكار والتطوير:

نسعى دائما نحو تقديم خدماتنا بأفكار متطورة وأساليب متجددة، مع الحرص على تطوير مهارتنا ومعرفتنا لمواكبة التطورات المتسارعة في المجال القانوني والمهني.

Innovation and Development:

We always strive to provide our services with innovative ideas and fresh approaches, while being keen to develop our skills and knowledge to keep pace with rapid developments in the legal and professional fields.



legal trust
محاماة واستشارات مهنية
Lawyers & professional consultancy

اختياركم لشركة ليقل ترست
يعني اختيار شريك قانوني ومهني
ملتزم بتقديم أفضل الحلول
والخدمات التي تفهم متطلباتكم
وتلبي احتياجاتكم

*Choosing Legal Trust means choosing
a legal and professional partner
committed to providing the best solutions
and services that understand your requirements
and meet your needs.*

المملكة العربية السعودية - الرياض - حي الياسمين
جدة حي الفيصلية

هاتف رقم ٠١١٤٧٧٤١١٠ جوال رقم ٠٥٥٤٥٥٢٣٢١
Kingdom of Saudi Arabia - Riyadh - Al-Yasmin District

Jeddah - Al-Faisaliah District

Telephone number: 0114774110, Mobile number: 0554552321
info@legaltrust.sa



www.legaltrust.sa